
 
 
 
 
 
 
 
Beograd, 01.12.2011. godine       
 Zapisnik sa 36. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije koja je održana 27.11.2011. 
godine u prostorijama Rvačkog kluba „Proleter“ ul. dr. Miroslava Tirša br. 1, Zrenjanin, sa 
početkom u 13:00 časova. 
 Sednici su prisustvovali sledeći članovi Predsedništva: Ž. Trajković, R. Baltić, Z. Sinđić, I. 
Frgić, Dragan Vulešević, Zoran Mijić i Mladen Kecman. Sednici su još prisustvovali: S. Zatezalo, 
P. Ilić, M. Dokmanac, S. Damjanović, V. Varagić, J. Mihailović, U. Jovanović i M. Jelić. 
Zapisnik je vodio: M. Jelić.  
 Za ovu sednicu predložen je sledeći 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa 35. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije 
2. Izveštaj sa I sednice Organizacionog odbora Prvenstva Evrope u rvanju – Beograd 2012 
3. Informacija o uslovima za pokretanje postupka za dobijanje dvojnog državljanstva za 
sportiste iz inostranstva  
4. Izveštaj o organizaciji svetskog prvenstva u rvanju u neolimpijskim disciplinama sa 
kompletnim finansijskim pokazateljima koje je održano u Beogradu u tehničkoj 
organizaciji Rvačkog kluba „Radnički“ iz Beograda 
5. Analiza rada trenera svih selekcija i Stručnog štaba Rvačkog saveza Srbije 
6. Razno. 
 
 Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 
1. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa 35. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije 
 
 Zapisnik sa 36. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije jednoglasno je usvojen. 
 
2. Izveštaj sa I sednice Organizacionog odbora Prvenstva Evrope u rvanju – Beograd 2012 
 
 Po ovoj tački dnevnog reda izvestilac je bio Ž. Trajković koji je ukratko obrazložio detalje 
sa sastanka Organizacionog odbora Prvenstva Evrope za seniore koje će se održati u martu 2012. 
godine u Beogradu. Posebno je apostrofirao činjenicu da je na čelu Organizacionog odbora g-đa 
Snežana Samardžić-Marković, Ministar u Vladi Republike Srbije što garantuje najviši nivo 
organizacije i zbačaja ovog takmičenja u celini. 
 R. Baltić je dodao da će se u okviru organizacvije ove manifestacije organizovati svečana 
akademija povodom 100-godišnjice rvanja u Srbiji, kao i da će se realizovati projekat pod 
simboličnim nazivom "100+1" u cilju popularizacije i omasovljenja rvačkog sporta. 
 Po ovoj tački dnevnog reda doneta je odluka da se daje podrška inicijativi Rvačkog saveza 
Srbije da Ministarstvu omladine i sporta Republike Srbije podnese zahtev za štampanje doplatne 
poštanske marke u cilju pribavljanja dodatnih sredstava za potrebe orgaizacije ovog velikog 
takmičenja. 
 Formira se komisija u sastavu: Milorad Dokmanac, Savo Zatezalo i Milan Jelić koja će 
dostaviti predlog Pravilnika za dodelu odlikovanja Rvačkog saveza Srbije. 
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 Formira se komisija u sastavu Ivica Frgić, Mladen Kecman, Zoran Mijić, Milorad 
Dokmanac i Vojislav Varagić koja će Predsedništvu dostaviti predlog Projekta za akciju "100+1". 
 
3. Informacija o uslovima za pokretanje postupka za dobijanje dvojnog državljanstva za 
sportiste iz inostranstva  
 
 Kancelarija Saveza je Predsedništvu dostavila pismenu informaciju u vezi svih potrebnih 
radnji u cilju podnošenja zahteva za dvojno državljanstvo. 
 Po ovoj tački dnevnog reda doneta je odluka da Predsedništvo daje saglasnost da se obave 
sve potrebne radnje u cilju podnošenja zahteva za dvojno državljanstvo, a tim da se o stranim 
sportistima koji ostvare pravo na dvojno državljanstvo, sve do reprezentativnog nivoa, budu o 
trošku klubova čiji su oni članovi. 
 
 4. Izveštaj o organizaciji svetskog prvenstva u rvanju u neolimpijskim disciplinama sa 
kompletnim finansijskim pokazateljima koje je održano u Beogradu u tehničkoj 
organizaciji Rvačkog kluba „Radnički“ iz Beograda 
 
 Uvodnu reč po ovoj tački dao je g-din Ž. Trajković i rekao da nisu bila jasna pravila koja 
regulišu takmičenja ove vrste. Po konačanom dogovoru, bia je obaveza naplate kotizacije je 
naplaćivana za 1 (jedan) dan, ali je bilo slučajeva da je organizator naplaćivao kotizaciju od 
učesnika i za više dana. Stoga se u smislu realizacije Ugovora uzeo prosek od 2 dana naplaćenih 
kotizacija. Takođe, predstavnica FILA-e je donela odluku da se, po svakom učesniku plaća po 
15,00 chf u poseban fond FILA-e za godišnju nagradu. Što se same organizacije tiče, ona nije bila 
na zavidnom nivou, ali se mora reći da je marketinški i medijski odlično urađeno i propraćeno. 
Tehnički organizator ovog takmičenja RK "Radnički" iz Beograda uplatio je na t.r. Saveza iznos 
od 932.579,20 dinara čime je u potpunosti izmirio svoju obavezu prema Ugovoru sa Savezom. 
 Mladen Kecman je, na prvom mestu, izrazio veliku zahvalnost: Rvačkom savezu Srbije, 
Rvačkom klubu "Proleter" iz Zrenjanina i Rvačkom klubu "Partizan" iz Beograda na izuzetnoj 
pomoći prlikom organizacije ovog velikog takmičenja. Po prvi put se desilo da na jednom 
takmičenju učestvuju sportisti sa 5 (pet) kontinenata. On je istakao da je na zvaničnom sajtu 
FILA-a pohvaljena organizacija svetskog prvenstva u rvanju u neolimpijskim disciplinama. 
Organizacijom ovog takmičenja je najviše dobilo rvanje popularizacijom, marketingom i velikom 
medijskom zastupljenošću na TV stanicama: RTS, PINK, AVALA i dr. Postignuti finansijki 
efekat nije zadovoljavajući za tehničkog organizatora, jer nije bilo dovoljne finansijske podrške 
od strane sponzora i donatora.  
 R. Baltić je pohvalio medijsku zastupljenost scetskog rvačkog prvenstva u rvanju u 
neolimpijskim dosciplinama rekavši da je to, do sada, najbolje urađeno. Međutim, sama 
organizacija nije bila na visokom nivou.  
 S. Zatezalo je rekao da je ceremonija svečanog otvaranja bila ispod svakog nivoa i da je 
sama organizacija bila sa mnogo propusta. Predložio je da se naredne organizacije velikih 
takmičenja ne smeju poveravati ljudima koji se, u tom smislu, nisu dokazali. Na način kako je 
organizovano predmetno takmičenja Rvački savez Srbije ulazi u jednu neizvesnost u smislu 
dobijanja organizacija narednih takmičenja. Što se tiče finansijskog izveštaja koji je podneo 
tehnički organizator, prikazani rashodi nikako ne mogu da odgorvaraju činjeničnom stanju, jer su 
prikazane brojke zaokruživane. Pored toga, tehnički organizator je dužan da, prilikom pravdanja 
sredstava, dostavi i mišljenje ovlašćenog revizora kao i odgovarajuća dokumenta o sprovedenim 
javnim nabavkama.  
 Z. Sinđić i Z. Mijić su istakli da ipak nije sve tako loše urađeno i da treba pohvaliti 
organizatora, jer je on sigurno želeo najbolje. 
 Po ovoj tački dnevnog reda doneta je odluka da je tehnički organizator svetskog prvenstva 
u rvanju u neolimpijskim disciplinama Rvački klub "Radnički" iz Beograda u obavezi da dobijena 
sredstva od strane Ministarstva omladine i sporta Republike Srbije u iznosu od 2.000.000,00 
dinara mora da opravda u skladu sa Zakonom i propisima koji regulišu tu oblast što znači da treba 



da dostavi svu dokumentaciju o sprovedenim javnim nabavkama i mišljenje ovlašćene revizorske 
kuće. Kontrolu predmetnog pravdanja će izvršiti S. Zatezalo, predsenik Nadzornog odbora 
Rvačkog saveza Srbije. 
 
5. Analiza rada trenera svih selekcija i Stručnog štaba Rvačkog saveza Srbije 
 
 Ž. Trajković je rekao, po ovoj tački dnevnog reda, da je on inicirao da se Predsedništvo 
Saveza izjasni o dosadašnjem radu tenera svih selekcija i Stručnog štaba Rvačkog saveza Srbije. 
Njegova želja je da se na vreme poprave uočene greške, da se disciplina i ozbiljnost u radu sa 
članovima seniorske reprezentacije mora pojačati, da je Savez obezbedio izuzetno velika sredstva 
koja se usmeravaju ka članovima reprezentacije u cilju obezbeđenja najboljih mogućih uslova za 
pripreme, odlaske na takmičenja, suplementaciju i dr. Ideja za ovu inicijativu je proistekla zbog 
naše odgovornosti prema najvišim institucijama naše države iz oblasti sporta, kao i prema celom 
Rvačkom savezu Srbije. Takođe, ideja nije u cilju smene bilo koga nego u cilju promene u 
razmišljanju, međusobnim odnosima i načinu rada. On smatra da su rezultati u kadetskoj i 
junioorskoj konkurenciji ispod očekivanog nivoa, a da rad i disciplina kod seniora nisu na nivou 
koji je potreban da bi se ostvarili vrhunski rezultati. Smatra da je krajnje vreme da se uputi apel 
Stručnom štabu i skrene pažnja na nedostatke, jer nas čeka olimpijska godina gde očekujemo 
zunačajne rezultate.  
 Ml. Kecman je rekao da je glavni problem u radu po klubovima koji se mora unaprediti i 
pojačati. Takođe, dao je predlog da Rvački savez Srbije mora pronaći načina da finansijski podrži 
da se na pripreme reprezentacije pozivaju najbolji rvači iz klubova kojima će to mnogo značiti. 
Na taj način će ti rvači još više napredovati, a svoja iskustva će prenositi i na sredine odakle 
dolaze. 
 
 Kako se približavao termin za početak finalnog turnira play off-a, a ova tačka dnevnog 
reda zahteva ozbiljnu diskusiju i vremenski neograničeni termin, na predlog I. Frgića,  po ovoj 
tački dnevnog reda će se raspravljati na sledećoj sednici Predsedništva. 
 
6. Razno. 
 
 Po ovoj tački dnevnog reda Predsednišvo je podržalo i dalo saglasnost za kandidaturu 
grada Zrenjanina za dobijanje organizacije velikog tamičenja u 2013. godini i to: 
 - Prvenstvo Sveta za juniore 2013. godine. 
 
 Glavni kontrolor od strane FILA-e u vezi ovog takmičenja je g-din Čaba Hegeduš, čiji se 
dolazak u grad Zrenjanin radi kontrole smeštajnih kapaciteta i uslova sportske hale, očekuje u 
periodu 10-20.01.2012. godine. 
 
 Sednica Predsedništva Rvačkog saveza Srbije završila je sa radom u 15:35 časova. 
 
 

RVAČKI SAVEZ SRBIJE 
 
 
 
 Zapisnik vodio:       Zapisnik overava: 
Milan Jelić, tehnički sekretar                   Željko Trajković, predsednik 


